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Szanowny Pan 

Ryszard CHMIELOWICZ 

Starosta Powiatu Gryfickiego 

 

Za pośrednictwem  

Sz. P. Agnieszki MACKOJĆ 

Przewodniczącej Rady Powiatu 

 

 

 

 

 

ZAPYTANIE 12/2022 

 

 

 

Mając na względzie troskę o dobro wspólne i bezpieczeństwo obywateli działając na podstawie Art. 21 

z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym zwracam się z NASTEPUJĄCYMI PYTANIAMI: 

1) Czy złożono Wniosek o dofinansowanie na przebudowę drogi powiatowej MIROSŁAWICE- 

BROJCE w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład – Program Inwestycji Strategicznych? 

2) Co było przyczyną niezłożenia ww. Wniosku (jeżeli taka sytuacja miała miejsce)? 

 

 

   Z poważaniem  

  Joanna Duzinkiewicz 


